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Beantwoording rondvragen 
18R.00803 
 
 
 

Van  : Wethouder B.C. Lont 

Portefeuille(s) : Afval & Reiniging 

Datum  : 03-12-2018 

Contactpersoon : P. Trommelen 

Tel.nr. : 8430 

E-mailadres : trommelen.p@woerden.nl 

 

Onderwerp: Beantwoording rondvragen over Grondstoffenbeleidsplan 2019-2022 
 

Deze vragen zijn schriftelijk  gesteld door de fractie van CDA o p 1 december 2018 gesteld 
voorafgaande aan de vergadering van het forum Ruimte  van 4 december 2018. 

 trommelen.p@woerden.nl

In de vergadering is afgesproken om deze vragen schriftelijk te beantwoorden. 

Beantwoording van de vragen: 
Vraag 1 : 
Klopt de veronderstelling dat het DIFTAR systeem werk op basis van aantal aanbiedingen en niet op het 
totaalgewicht aan afval? Zo ja, is de optie om ook gewicht te gebruiken onderzocht? (Zie gemeente 
Oosterhout) 
 
Klopt, het systeem werkt op basis van het aantal aanbiedingen en niet op basis van gewicht.  
Het gebruik van gewicht is onderzocht. Echter, de benodigde weegapparatuur op de inzamelvoertuigen en 
in de verzamelcontainers is storings- en foutgevoelig. In het belang van een goede dienstverlening en 
betrouwbare registratie is daarom gekozen voor een systeem op basis van het aantal aanbiedingen. 
 
Vraag 2.1: 
Zoals aangegeven in het plan is communicatie erg belangrijk. Wordt in die communicatie de volledige 
afvalregeling meegenomen of blijft dit beperkt tot ‘wat is nieuw’?  
 
Ja. In de communicatie wordt veel aandacht besteed aan afval scheiden in het algemeen. Bijvoorbeeld 
door praktische tips en duidelijke informatie. Zo willen we bewoners helpen de hoeveelheid restafval terug 
te dringen.  
 
Vraag 2.2: 
Is het mogelijk om bij de communicatie naar de inwoners ook te vermelden wat er met ons afval gebeurt? 
Dit om mogelijk verkeerde denkbeelden tegen te gaan.  
(https://nos.nl/artikel/2211057-china-wil-ons-plastic-afval-niet-meer-recyclen-dus-verbranden-we-t-
maar.html) 
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Ja, dat is mogelijk. Wat er met het afval uit Oudewater wordt gedaan is een belangrijk onderdeel van de 
communicatie.  
 
Vraag 3.1: 
Is het daadwerkelijk motiverend voor de inwoners als we eerst de afvalstoffenheffing met ongeveer 40 euro 
(6% + 10% in 2018/2019) verhogen om daarna maximaal 30 euro terug te geven bij beste inspanning? 
(Zoals bijlage 1 voorstelt)  
 
De verhoging van de afvalstoffenheffing is noodzakelijk om de gestegen kosten op te vangen. De 
teruggave is bedoeld als stimulans voor het scheiden van afval. De twee zaken zijn weliswaar gelijktijdig 
aan de orde maar staan los van elkaar. 
 
Afvalscheiden loont. Niet alleen kunnen de in dit plan beschreven maatregelen binnen de vastgestelde 
financiële kaders worden uitgevoerd. Met de inzet van de Oudewaternaren zal dit beleid leiden tot minder 
restafval en dus lagere kosten. Zo kan een deel van de kostenstijging teniet worden gedaan en kan de 
toename van de afvalstoffenheffing mogelijk eerder dan begroot komen te vervallen. 
 
De teruggave van de afvalstoffenheffing staat in verhouding tot de besparing op de verwerking van 
restafval. Zo wordt een financieel duurzaam systeem nagestreefd waarbij goed afvalscheiden wordt 
beloond. De hoogte van de teruggave is voor veel huishoudens waarschijnlijk niet dusdanig dat zij het ‘voor 
het geld’ gaan doen. Uit landelijke onderzoeken blijkt echter dat het overgrote deel van de mensen 
afvalscheiden belangrijk vindt. Met de teruggave willen we deze intrinsieke motivatie op een positieve 
manier stimuleren.  
 
Misschien ten overvloede. In bijlage 1 is een voorbeeldstaffel opgenomen. De uiteindelijke staffel wordt 
opgenomen in de belastingverordening. Deze wordt eind 2019, samen met de afvalstoffenheffing, aan uw 
raad voorgelegd. 
 
Vraag 3.2: 
Welke maximale besparing op afvalstoffenheffing is in het gunstigste geval haalbaar voor een gemiddelde 
inwoner? 
 
Wij betalen niet per inwoner, maar per huishouden terug. Volgens de voorbeeld staffel is dit voor een 
eenpersoonshuishouden € 10 en voor een tweepersoonshuishouden € 20. In beide gevallen is dit maximaal 
€ 10 per inwoner. 
Voor een meerpersoonshuishouden betalen wij maximaal € 30 terug. Hoeveel euro dat dat gem iddeld is 
hangt af van de gezinssamenstelling. 
 
  
Vraag 4: 
Heeft het college nog andere plannen of mogelijke bijsturing op dit plan mocht het blijken dat na de start in 
2020 de doelstelling nog niet gehaald wordt? 
 
Het grondstoffenbeleidsplan heeft betrekking op de komende 4 jaar. Na de implementatie in 2020 volgt een 
periode van gewenning. Daarna kan het effect van het beleid worden geëvalueerd en waar nodig worden 
bijgestuurd. Een van de maatregelen die dan wordt overwogen is een verlaging van de inzamelfrequentie 
voor restafval. Communicatie vindt gedurende de gehele beleidsperiode plaats. Waar nodig wordt dit 
instrument ingezet om bij te sturen. 
 

Bijlagen: 
 
n.v.t. 

 

B.C. Lont 
Wethouder 


